

Title (en)
Device to control the contents and the display duration of advertising messages.

Title (de)
Vorrichtung zur Kontrolle des Inhaltes und der Anzeigedauer von Werbeanzeigen.

Title (fr)
Dispositif de contrÔle du contenu et de la durée d'affichage de messages publicitaires.

Publication
EP 0310475 A2 19890405 (FR)

Application
EP 88402349 A 19880916

Priority
FR 8713353 A 19870928

Abstract (en)
The duration (7) of display of advertisements on display screens (3, 15) is controlled by coupling the duration of display to a duration of a telephone communication made from a public telephone kiosk (1, 2) near the display panel. Preferably, the communication made from this kiosk is paid for by means of a prepaid memory card (6). This memory card furthermore contains a storage zone (9) in which may be recorded an advertisement which is precisely the message to be displayed. <??>Refer to single Figure 1. <IMAGE>

Abstract (fr)
On contrôle la durée d'affichage de messages publicitaires sur des écrans (3, 15) d'affichage en couplant la durée d'affichage à une durée d'une communication téléphonique échangée depuis une cabine de téléphone public (1, 2) proche du panneau d'affichage. De préférence, la communication échangée depuis cette cabine est payée au moyen d'une carte à mémoire de prépaiement (6). Cette carte à mémoire comporte en outre une zone (9) de mémorisation dans laquelle un message publicitaire peut être enregistré qui est justement le message à afficher. Citation figure 1 unique.

IPC 1-7
G09F 23/02

IPC 8 full level
G09F 19/00 (2006.01); **B42D 15/02** (2006.01); **B42D 15/10** (2006.01); **G09F 23/02** (2006.01); **G09G 5/00** (2006.01); **H04M 1/02** (2006.01); **H04M 17/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)
G09F 23/02 (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)
DE ES GB IT NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0310475 A2 19890405; **EP 0310475 A3 19890503**; **EP 0310475 B1 19911218**; DE 3867017 D1 19920130; FR 2621158 A1 19890331; FR 2621158 B1 19930319; JP 2747531 B2 19980506; JP H01115262 A 19890508; US 4916731 A 19900410

DOCDB simple family (application)
EP 88402349 A 19880916; DE 3867017 T 19880916; FR 8713353 A 19870928; JP 24375388 A 19880928; US 24699888 A 19880920